
                  REUNIÓ DE JUNTA 

 

 

TEMA acta – 
reunió: 

JUNTA juliol 2024 

Data reunió: 11-07-24 

Hora: 20:30 a 22:30h  

Lloc: Seu de l’AFA 

Convocada per:  Patricia Pérez (presidenta de l’AFA) 

Assistents JUNTA:  Conce Algaba, David Magaña, Montse Antolí, Meritxell Villacampa, 
Cristina Vila, Edu Vives, David Sabuquillo, Anna Marcet, Amadeu 
Arnau, Tatiana Molina, Laia Clua, Mariona Julia (tresorera), Judit 
Alonso (secretària). 

Assistents 
ESCOLA:  

Ismael Peràlvarez (direcció general), Núria Estaún (direcció EI) 

Convidats:  - 

Absents: Desi Pérez, Araceli Ruiz, Jordi Tocabens, David Olivares, Neus Aliaga 

 

 

 

 
Ordre del dia: 

 

1. Revisió situació extraescolars 

2. Resum activitats realitzades 2023-24 

3. Altres 

 

Desenvolupament de la reunió i acords: 

 

1. Revisió situació extraescolars 

 

- Futbol: Hi ha 20 nens apuntats. Es demana fer dos grups només dilluns de 17.00 a 18.30 h. 

Actualment ja disposem d’un monitor i es proposa dos joves de 16 anys. Direcció explica 

que la proposta de fer la intervenció del pati de la Rutlla treient les cistelles i la opció de 

posar-hi gespa artificial a gran part del pati. S’ha demanat pressupost a Fupar, pendent de 

rebre. Altres pressupostos que ja s’han rebut, oscil·len entre 4000 i 6000 euros. 
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- Desde Fundació demanen que l’AFA s’encarregui d’una part del mateniment ja que fan 

servir les instal·lacions. S’ha consultat a altres AMPA’s com organitzaven les extraescolars. 

Hi ha diferents casos, però les que portaven les extraescolars i pagaven quota tenien molts 

menys alumnes que la nostra escola. Direcció demana arribar a un acord aquest any en 

temes de manteniment i de cara a l’any que ve pujar la quota de cada extraescolar. 

- Speaking: Hi ha 34 inscrits. Hi ha dos dies que s’hauria de desdoblar (dimarts i dimecres) i 

necessiten espai. A més, l’aula de les Gavines l’any que ve desapareix, serà la nova de sala 

de mestres de Primària. S’ha de buscar espai per Speaking. Es proposa que Escacs vagi al 

rebedor 4 i Speaking faci servir la biblioteca. 

- Natació: Hi ha 13 inscrits de 1r, 2n i 3r. 

- Judo: Hi ha 10 inscrits. 

- Multiesport: Hi ha 23 inscrits. 

- Batucada: Hi ha 2 inscrits. En cas que no hi hagi més, no es farà l’extraescolar. 

- Volei: Hi ha 17 inscrits, molts més que el curs passat. Farà falta un segon monitor. El Pol té 

un contacte. 

- Bàsquet: Hi ha 80 inscrits. 

- Robòtica: Hi ha 27 inscrits. El dilluns està ple, queden places per dimecres. 

- Jazzfunky: Hi ha 25 inscrits.  

- Escacs: Hi ha 4 inscrits. 

- Piano: Hi ha 5 inscrits. 

- Guitarra: Hi ha 5-6 inscrits. 

- Teatre musical: Hi ha 8 inscrits.  

- Com a molt tard la primera setmana de setembre s’ha de passar la informació dels monitors: 

DNI, numero de SS i numero de CC, i antecedents de delictes sexuals. Si és menor, també 

cal l’autorització del pare. 
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- Un cop passi la data d’inscripcions, cal publicitar per mailchimp i xarxes les que estan 

tancades i les que encara tenen places. 

 

2. Resum activitats realitzades 2023-24 

- Festa tardor. 

- Tallers familiars: Només es va fer el d’Infantil, l’any que ve s’intentarà fer de tots els grups 

- Portes obertes 

- Diada 

- Cloendes 

 

3. Altres 

- El 25 de juny es va reunir el Consell escolar: Es va explicar la pujada quota, actualització de 

la normativa de pantalles i mòbils a secundària i el batxillerat dual americà. 

- S’ha fet la reunió de l’AMPA permanent, bàsicament un repàs de l’any. 

- Extraescolar de ball de mares i pares: Aquest any ha tingut molt èxit, potser l’any vinent es 
planteja fer 2 grups. 

 

 
 
 
PROPERA JUNTA presencial:  a determinar 

 

 

Signat: Judit Alonso 


